
18. Medlemsforslag om at drøfte brugen af Rådhuset til bannere (2008-133521)
Der hænger et stort miljøbanner på forsiden af Rådhuset i denne tid.

Jeg støtter meget budskabet, men set i lyset af udvalgets holdning til bannere generelt mener jeg, vi 
bør have en drøftelse i udvalget om brugen af Rådhuset til bannere, når vi samtidig forsøger at 
begrænse brugen i byen i øvrigt.

Personligt mener jeg, at Rådhusets historiske mure ikke skal anvendes til bannere, men vi må ”nøjes”
med Rådhuspladsen og de muligheder, den giver.

Lars Dueholm, Venstre

bilag

Teknik- og Miljøudvalgets beslutning den 12.11.2008

Drøftet. 
Teknik- og Miljøforvaltningen skriver en indstilling om, at det skal indgå i retningslinierne, at der 
ikke kan ophænges banner på Rådhuset. Udvalget ønsker ikke at ophæve aftaler, som kommunen 
allerede har indgået om bannere på Rådhuset.




